
dr. Staudt Gábor
országgyűlési képviselő

4rOn;ánySZ ;? s

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli
kérdést kívánok intézni a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Meddig várjunk még a miniszteri rendelet kiadására? ”

címmel.

A kérdésre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Asszony !

Magyarországon az ejt őernyős ugrások végrehajtásának jelenlegi jogszabályi hátterét a 1995 .
évi XCVII . törvény szolgáltatja .

A törvény a miniszter számára rendeletalkotást ír el ő (52. § (6) bekezdés), amely a törvény
kihirdetésétől kezdve nem valósult meg . A hazai polgári ejtőernyősöket tömörítő Magyar
Ejtőernyős Szövetség a hiányosságra több alkalommal hívta fel a figyelmet, és egyben
ajánlotta fel a segítségét a komplett, szövegszer ű rendeletalkotással. Ez idáig, a közlekedés t
felügyelő miniszterek nem éltek a felkínált lehetőséggel, és nem is alkották meg a szüksége s
rendeletet .

Jelenleg a terület szabályozása aggályos, mert azt egy, 1974-ben (!) kiadott KP M
főosztályvezetői utasítás (39 . sz. Légügyi Elő írás) szabályozza. Tekintettel a jogalkotásró l
szóló, 2010. évi CXXX. törvény 22 . § (1) bekezdésére, a területet jelenleg szabályzó Légügy i
Előírás elavult, a jogrendszer egységébe nem illeszkedő , így a miniszternek gondoskodnia
kell a módosításáról .

Európában, és a világon - egyedülálló módon - Magyarországon az ejtőernyő légijármű , a
nemzetközi, kiváltképp az EU-s gyakorlattal szemben, ahol az ejtőernyő sporteszköz, és aho l
az ejtőernyőzés nemzeti szövetségek által felügyelt és szabályozott .

Ma egy ejtőernyő s ugrásra vállalkozó fiatal, nehezen tudja eldönteni azt, hogy milye n
szabályoknak kell megtelelnie, és nem tudják a szakemberek sem, mert az elavul t
szabályozást mindez idáig nem modernizálta senki, így nagyon nehéz a jogkövet ő magatartá s
megvalósítása .
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A Magyar Ejtőernyős Szövetség szakmai vezetése azzal fordult hozzám, hogy az alább i
kérdésekkel kapcsolatban járjak közben a jogalkotónál, mert évek óta nem kapnak segítséget ,
nem vesz tudomást a jogalkotó a szakmai javaslatokról .

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Asszonyt, hogy :

1. Mikor tervezi a jogalkotó a légügyi törvény Európai Uniós harmonizációját megoldani úgy ,
hogy az tükrözze a 216/2008 EK rendelet II . mellékletében foglaltakat? Gondolok itt arra a
körülményre, hogy az előbbi melléklet a légijárművek között nem említi az ejtőernyőt .

2. Várhatóan mikorra készül el a légügyi törvény 52 . § (6) bekezdés szerinti miniszteri
rendelet?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . augusztus 9 .

Tisztelettel :

dr. Staudt Gábor
országgyűlési képviselő

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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